
 Paradiset Hanvedens vänner

Verksamhetsberättelse för Paradiset Hanvedens vänner 2023

Styrelsen får härmed avlämna följande verksamhetsberättelse för verksamhetsåret 2023

Styrelsen

Styrelsen har haft följande sammansättning:

Fr o m årsmötet 22 april 2023

Ordförande Gunilla Andér
Ledamot, sekreterare Gunilla Andér
Ledamot, kassör Anders Wennersten
Suppleant Ulf Sandelius
Ledamot Johan Fogelberg
Ledamot Simon Kostantan
Ledamot Jan Elgeryd
Ledamot
Adjungerad

Birgitta Ericsson
Maja Sacher

Speciella ansvarsroller:

Medlemsregister Anders Wennersten
Programansvariga Johan Fogelberg och Birgitta Ericsson
Ansvarig stugfogde Anders Wennersten
Ansvarig stugvärdar Gunilla Andér
Uthyrning Simon Kostantan
Kontakt Huddinge kommun Gunilla Andér och Johan Fogelberg
Hemsidan Anders Wennersten
Facebooksidan Gunilla Andér

Revisorer, ordinarie Anna Lönnqvist, sammankallande
Nils Larsson 

Revisorssuppleanter Mats Gullberg

Valberedning Anders Wennersten
Nils Larsson
Gunilla Andér

Styrelsen har haft fyra protokollförda möten, under verksamhetsåret 2023. Ett femte möte blev inställt pga 
renoveringen , men via mail kunde vi lösa nödvändiga frågor.

Verksamheten

Året har förflutit ganska normalt.  Beskedet i oktober från kommunen om att tidigarelägga renovering av 
byggnaderna innebar en del extra insatser från styrelsen.  Under året har kommunen även genomfört inspektion 
av byggnaderna och vår verksamhet som bl a medfört att föreningen uppdaterat ett antal rutiner och 
instruktioner. 
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Renoveringen

I oktober fick vi besked av kommunen att man kunde tidigarelägga planerad renovering av torpet och övriga 
byggnader. Med mycket kort varsel lyckades vi utrymma torpet och placera alla inventarier i gillestugan samt 
bereda plats för byggpersonalen i logen och lillstugan.  Detta med stor insats från ledamöter i styrelsen. 
Renoveringen påbörjades den 6 november och enligt plan räknar man att vara klar till påsk 2024. Vi ser mycket 
positivt på renoveringen. Men denna har inneburit att vi fått ställa in såväl ett styrelsemöte som 
adventsvandringen. 

Reservat och byggnader
 Vi har som tidigare skött torpet, uthyrningen och städningen i byggnaderna samt det inre underhållet. Den 

planerade upprustningen av bl a madrasser och textilier i torpet och gillestugan får skjutas till 2024 pga 
renoveringen. 

 5 juni genomförde vi städdagen med ett antal medlemmar och en inhyrd extern resurs då alla utrymmen 
inomhus gjordes rent inkl fönster och byte av gardiner. Utomhus blev hängrännorna rensade. 

 Många besökare kom till reservatet, men flest vid helgerna och under svampsäsongen på gränsen till fullt.

Föreningens utåtriktade verksamhet

Torpet
Föreningen har haft stugan öppen på söndagarna från början av mars till slutet av oktober då vi avbröt 
uthyrningen med anledning av renoveringen.  Tyvärr kunde vi inte bemanna alla söndagar, speciellt under 
sommaren. Vi har några nya stugvärdar, men några har också slutat och vi välkomnar nya stugvärdar för att 
kunna hålla alla planerade söndagar öppna under 2024.  Stugvärdarna har de tider vi haft öppet sett till att 
besökare i stugan kunnat få kaffe och fikabröd eller ibland våfflor och besökarna har ofta swishat en slant som 
tack. Besökarna visar ofta sin uppskattning och är mycket positiva till att vi håller torpet öppet.

Uthyrningar
Uthyrningen har varit igång fram till slutet av oktober. Barn och ungdomsgrupper har återkommit. Intäkterna 
blev något större jämfört med 2022.

Marknadsföring
Hemsidan har uppdaterats löpande av Anders Wennersten. Vi har en Facebookgrupp vars inlägg sköts av Gunilla.
Föreningens informationsfolder, som vi nytryckte under 2022 finns fortfarande att tillgå i en brevlåda uppsatt på 
föreningens anslagstavla tillsammans med en reservatsbroschyr med namnet ”Paradiset”, som Huddinge 
kommun gett ut.  

Kommunkontakt
Under våren gjordes inspektion av kommunen och det resulterade i att vi uppdaterade våra rutiner och 
instruktioner angående bl.a underhåll/städning, avfalls-och kemikaliehantering, skadedjur, hygien och 
smittskydd, vatten och provtagning samt rökning. Dessa dokument ska finnas tillgängliga i torpet. Vi har begärt 
och fått vägen skrapad

Programaktiviteter

 Lördag 22 april årsmöte i gillestugan
 18 juni firade vi PHV 70 år med rundvandring ledd av Anders, tipspromenad,, servering av varm korv 

samt kaffe och våfflor till ett antal besökare.   
 17 september vandring i reservatet med tema ”Tallhällmarkernas mångfald” ledd av Richard Vestin med

ca 20 deltagare
 Den traditionell adventsvandringen och adventsfika fick vi ställa in eftersom det pågick renovering i 

torpet och av taken på logen och lillstugan   

Medlemmar
Antalet betalande medlemmar var vid årsskiftet 96, dvs något färre än året innan. 
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Ekonomi
Sammanlagt gav verksamheten ett överskott på 10 652 kronor, vilket var bättre än budgeterat då bl a kostnaden 
för el blev mer normal jämfört med 2022. 
From den 6 november ersätter kommunen  oss för extra elkostnad med anledning av renoveringen. Vi har fått 
visst bortfall av intäkter för utebliven uthyrning och söndagsöppet under november pga renoveringen. 

Gunilla Andér, ordförande Anders Wennersten, kassör Johan Fogelberg, ledamot

Birgitta Ericsson ,ledamot Simon Kostantan, ledamot Jan Elgeryd, ledamot
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